## 東蒲觀眾守則

- 1. 各位觀眾,節目將於 5 分鐘後開場,請遵循場地工作人員的指示輪 候進入場館。
- 1. Ladies and gentlemen, the program will begin in 5 minutes. Please follow the instructions of the venue staff and wait patiently for your entry into the Stadium.
- 2. 各位觀眾,節目將於 10 分鐘後開場,請遵循場地工作人員的指示 輪候進入場館。
- 2. Ladies and gentlemen, the program will begin in 10 minutes. Please follow the instructions of the venue staff and wait patiently for your entry into the Stadium.
- 3. 節目已經完結,東蒲場館即將關閉,在場的觀眾請於東蒲場地的兩邊出口離開。
- 3. This is the end of the program, the venue is about to close, please leave through the exit on the two ends of the Tung Po venue.
- 歡迎蒞臨東華三院東蒲胡李名靜體育館場。場內嚴禁飲食,請保持場館清潔。

演出期間,請勿在場內攝影、錄影或錄音,並請將手機以及其他響 間裝置調至靜音模式。多謝合作。

- 4. Welcome to (Kitty Woo Stadium, Tung Po, Tung Wah Group Of Hospitals). Eating and drinking are not allowed in the Stadium. During the performance, photography, videography, and sound recording are strictly prohibited in the venue. Please turn all disruptive devices to silent mode. Thank you for your cooperation.
- 5. 歡迎蒞臨東華三院東蒲胡李名靜體育館場。場內嚴禁飲食,請保持場館清潔。請將手機以及其他響鬧裝置調至靜音模式。多謝合作。
- 5. Welcome to Kitty Woo Stadium, Tung Po, Tung Wah Group Of Hospitals. Eating and drinking are not allowed in the Stadium. Please turn all disruptive devices to silent mode. Thank you for your cooperation.